

## 卫理公会以萨迦守望者 13-19/06/2024

### 六月第三个星期的祷告事项

#### 一、家庭祭坛

1. 为着家中还没信主的人不住祷告，只要还有家人一日不信主，就要继续为他们的救恩祷告。求主藉着圣灵在家人心中动工，引导和感化他们，以致他们愿意打开心门，接受主耶稣成为个人的救主。
2. 为着神能在这时代在家庭中作成恢复与合一的工作祷告。求主让家能够成为荣耀的见证，夫妻关系与亲子关系能够和谐美好，见证基督徒的生命。

#### 二、教会使命

1. 祷告牧者与教会领袖蒙圣灵恩膏有异象与能力来面对后疫情时期所带来在牧养，宣教和操作方面的挑战。祷告教会可以运用科技或各样可行的办法，来帮助教会更好地完成教会的使命。
2. 祷告我们对他人有爱心与同理心，特别是对那有需要的人。祷告我们不要失去起初的爱心，在这后现代主义的时代，能积极的对神、对人活出爱，怜悯有需要的邻舍，给予帮助。

#### 三、国家时事

1. 政府宣布 6 月 10 日起正式落实针对性柴油补贴机制，西马的柴油价格将跟随国家油价自由浮动，并且 3 万名合格者将获得每月 200 令吉的现金补贴。求主保守这个新机制能惠国利民，不会对贫民造成更大的负担。  
<https://youtu.be/SEz0UPNL43E>
2. 赌博问题在国内日渐猖獗，特别是网络赌博更是普遍，有许多非法网络赌博正严重荼毒青年人的思想。求主怜悯，让执法当局能有效打击非法赌博。  
<https://news.seehua.com/post/1171631>

#### 四、世界局势

1. 为夺回人质，以色列近期发动了以巴冲突以来最猛烈的攻击，酿成 236 巴勒斯坦平民死亡。根据哈马斯，这次袭击也间接杀害了其他以色列人质。求主安慰死者家属，也愿主保守双方的人质，能最终平安获释。  
<https://youtu.be/vrt6SFsAsUo>
2. 根据联合国儿童基金会 (UNICEF) 调查数据，全球 4 亿幼童遭“体罚”或“心罚”严管，严重影响幼童在身心灵方面的成长。求主恩待，让原生父母有智慧来养育孩子。  
<https://www.sinchew.com.my/news/20240611/international/5675041>

## **The Methodist Issachar Watcher 13-19/06/2024**

### **Prayer items 3rd week of June**

#### **A. Family**

1. Continue praying for those in your family who have not believed in the Lord yet. As long as there are still family members who do not believe in the Lord, we should continue to pray for their salvation. Pray for the Lord to work through the Holy Spirit in the hearts of these family members, to mould and change them, so that they are willing to open their hearts and accept the Lord Jesus as their personal saviour.
2. Pray that God will do the work of restoration and reconciliation in the families of this era. Pray that the Christian family and life can be a glorious testimony of the beauty and harmony that can take place in between husband and wife and parent-child.

#### **B. Church**

1. Pray for the anointing of the Holy Spirit to be upon pastors and church leaders. May they have the vision and ability to face the challenges of pastoral ministry, mission and operation that is brought about by the post-pandemic period. Pray that the church can use new technologies and methods to help the church to better fulfil its mission.
2. Pray that we have love and empathy for others, especially those in need. Pray that we will not lose our first love for God. In this era of postmodernism, pray that we can actively live out our love for God and for people, and we can show mercy by lending a helping hand to our neighbours who are in need.

#### **C. Nation**

1. The government announced that a targeted diesel subsidy mechanism will be officially implemented from June 10th onwards. The diesel price in West Malaysia will float freely with the international oil price, and 30,000 qualified people will receive a cash subsidy of RM200 per month. May the Lord bless this new mechanism that it will benefit the country and the people, and not impose a greater burden on the poor.
2. Gambling is becoming more and more rampant in this country, especially online gambling. There are many illegal online gambling sites that are seriously poisoning the minds of young people. May God have mercy and allow law enforcement authorities to effectively combat illegal gambling.

#### **D. World**

1. In order to rescue the hostages, Israel launched an attack, which resulted in the deaths of 236 Palestinian civilians. According to Hamas, this attack has also indirectly cost the lives of other Israeli hostages. May the Lord comfort the families of the deceased, and may the Lord protect the hostages on both sides and ensure them to eventually return safely.
2. According to UNICEF survey data, 400 million children in the world are subject to "corporal punishment" or "mental punishment", which seriously affects the growth of children in terms of body, mind and spirit. Pray for God's grace and may God grant parents the wisdom to raise their children well.

## **Pengawal Isakhar Methodist 13-19/06/2024**

### **Doa minggu ketiga Jun**

#### **A. Keluarga**

1. Berdoa untuk ahli keluarga yang belum percaya Yesus Kristus. Asalnya masih ada ahli keluarga yang belum menpercayai, teruslah berdoa untuk keselamatan mereka. Mohon Roh Kudus teruslah bekerja dalam hati mereka, membimbing mereka, supaya akhirnya mereka sudi menerima Yesus Kristus sebagai juruselamat.
2. Berdoa agar Allah memberkati keluarga dengan pemulihan dan satu hati dalam masa ini. Agar keluarga boleh menjadi kesaksian yang mulia, hubungan suami isteri dan anak-anak yang baik akan dapat menjadi saksi Kristian yang baik.

#### **B. Gereja**

1. Berdoa agar para pastor and pemimpin gereja dipenuhi Roh Kudus dan kuasa untuk memikul tanggungjawab dalam masa pandemik khasnya dalam penggembalaan, misi dan pentadbiran. Berdoa agar gereja dapat menggunakan teknologi atau pelbagai kaedah yang boleh dilaksanakan untuk membantu gereja melaksanakan misinya dengan lebih baik.
2. Berdoa agar kita sendiri mempunyai kasih sayang dan empati terhadap orang lain, khasnya orang yang memerlukan. Berdoa agar kita tidak menghilangkan kasih yang pertama, dalam era pascamodernisme ini, kita boleh secara aktif menghidupkan kasih kepada Tuhan dan manusia, menunjukkan belas kasihan kepada jiran yang memerlukan, dan memberi bantuan.

#### **C. Negara**

1. Kerajaan mengumumkan secara rasmi akan melaksanakan mekanisme subsidi diesel yang disasarkan mulai 10 Jun. Harga diesel di Semenanjung akan terapung bebas selaras dengan harga minyak antarabangsa, dan 30,000 orang yang layak akan menerima subsidi tunai bulanan sebanyak RM200. Berdoa kepada Tuhan agar mekanisme baharu ini memberi manfaat kepada negara dan rakyat serta tidak membebankan orang miskin.
2. Masalah perjudian semakin berleluasa terutamanya perjudian dalam talian. Terdapat banyak perjudian dalam talian haram yang meracuni minda golongan muda. Semoga Tuhan mengasihani dan membenarkan pihak berkuasa penguatkuasaan undang-undang untuk memerangi perjudian haram dengan berkesan.

#### **D. Dunia**

1. Bagi menawan semula tebusan, Israel baru-baru ini melancarkan serangan paling ganas sejak konflik Israel-Palestin, mengakibatkan kematian 236 orang Palestin. Menurut Hamas, serangan itu juga secara tidak langsung membunuh tebusan Israel yang lain. Semoga Tuhan menghiburkan keluarga si mati, dan semoga Tuhan melindungi tebusan bagi dua pihak dan dapat dibebaskan dengan selamat pada akhirnya.
2. Menurut data tinjauan dari Dana Kanak-Kanak Pertubuhan Bangsa-Bangsa Bersatu (UNICEF), 400 juta kanak-kanak di seluruh dunia tertakluk kepada kawalan ketat "hukuman badan" atau "hukuman mental", yang memberi kesan buruk kepada pertumbuhan fizikal dan mental kanak-kanak. Semoga Tuhan merahmati dan memberi kebijaksanaan kepada ibu bapa untuk membesarkan anak-anak mereka.